
Dopravná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 4. 8. 2011 
Číslo: 1541/2011-RU16/23288 
Vybavuje: Ing. Radovan Hužvík 

e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 
Telefón: 055/7268 254 
Fax: 055/7568 259 

 
ZÁPISNICA 

z 10. zasadnutia  
Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

konaného dňa 3. 8. 2011 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Plnenie uznesení 
3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja 

na 10. zasadnutí, ktoré sa bude konať 22. augusta 2011 
a) Bod č. 6  Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2011       
b) Bod č. 7 Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien        

c) Bod č. 9 Záverečná správa o realizácii projektu financovania infraštruktúry Košického 
samosprávneho kraja zo zdrojov EIB        

d) Bod č. 10 Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 
samosprávneho kraja za rok 2010  

e) Bod č. 12 Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný 
program, prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť 
regiónov - aktualizácia      

4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
6. Rôzne 
7. Záver zasadnutia 
 
 
K bodu č. 1 
Otvorenie 
 
Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvorila Mgr. Lea Grečková, predsedníčka 
DK, ktorá privítala prítomných. Následne privítala Ing. Bartoša, riaditeľa Správy ciest KSK, 
Ing. Krempaského, riaditeľa ORID s.r.o. a Ing. Olexu, PhD., vedúceho OD Úradu KSK. 

Predsedníčka DK následne požiadala členov komisie, aby sa vyjadrili k programu DK. 
Prítomní členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 

Uznesenie: 
Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12   Za: 12   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala tajomníka DK o informovanie plnenia uznesení z ostatného 
zasadnutia komisie. Ing. Hužvík poskytol informáciu o splnení všetkých uznesení komisie. 
Prítomní nemali žiadne pripomienky a vzali informácie na vedomie. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12   Za: 12   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 
K bodu č. 3 
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 
zasadnutí, ktoré sa bude konať 22. augusta 2011 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK stručne predstavila materiály „Plnenie rozpočtu Košického 
samosprávneho kraja za 1. polrok 2011“ a „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných 
príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 
Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien“. 
Prítomní nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Predsedníčka DK následne prezentovala materiál „Záverečná správa o realizácii projektu 
financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja zo zdrojov EIB“. Prítomní 
nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Predsedníčka DK predstavila materiál „Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja Košického samosprávneho kraja za rok 2010“. Ing. Olexa doplnil informácie 
o aktuálnom dianí v oblasti integrovanej dopravy v roku 2011 (terminál ID Moldava n. B., 
elektrifikácia trate Haniska - Moldava n. B., objem investícií a stav prípravy). Prítomní 
nemali pripomienky ani otázky. 

Následne predstavila predsedníčka DK materiál „Spolufinancovanie projektov zo 
štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný program, prioritná os: 5 regionálne 
komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - aktualizácia“. Prítomní nemali 
žiadne pripomienky ani otázky. 

 
Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál:  

„Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný 
program, prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť 
regiónov - aktualizácia“ 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12  Za: 12  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať a vziať na vedomie materiál:  

„Záverečná správa o realizácii projektu financovania infraštruktúry Košického 
samosprávneho kraja zo zdrojov EIB“  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12  Za: 11  Proti: 0 Zdržal sa: 1 
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Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať a vziať na vedomie materiály: 

„Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2011“  
„Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien“ a 
„Vyhodnotenie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja 
za rok 2010“. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12  Za: 12  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
 

Vyjadrenie: 
Predsedníčka DK požiadala o informáciu o aktuálnom stave vo verejnej doprave. Tému 

pravidelnej autobusovej dopravy prezentoval Ing. Hužvík, ktorý informoval o výsledkoch 
hospodárenia dopravcov v 1. polroku 2011. Rozdiel medzi poskytnutými úhradami 
a vzneseným nárokom dopravcov v prvom polroku 2011 dosiahol sumu takmer 650 tis. €.  
Rozhodujúcim dôvodom vzniknutého rozdielu je výrazné zvýšenie cien pohonných látok, no 
aktuálny vývoj poukazuje na spomalenie tohto efektu. Aktuálne (od 1. 8. 2011) došlo k zmene 
prevádzkovateľa dopravných služieb pre obce Nižná Myšľa, Nižná a Vyšná Hutka (pôvodne 
linka č. 28) z DPMK, a.s. na eurobus, a.s.. Ekonomické a prevádzkové parametre budú 
posúdené na parciálnych porád k tvorbe CP 2011/2012 v septembri 2011 a po dohode so 
zástupcami dotknutých obcí budú výsledkom zodpovedajúce zmeny cestovného poriadku. 

Zároveň boli od 1. 8. 2011 vykonané zmeny cestovných poriadkov, ktorých cieľom je 
zlepšenie prestupov, zosúladenie CP s platnou legislatívou (čas jazdy, odpočinku) a zníženie 
straty dopravcov (obmedzenie nevyužívaných spojov).  

O aktuálnom stave v železničnej doprave informoval Ing. Olexa, ktorý prítomných 
informoval o pracovných rokovaniach ŽSR a ZSSK k tvorbe cestovného poriadku 2011/2012. 
Rozsah dopravných služieb ostane zachovaný a zmeny nastávajú hlavne v súvislosti so 
zavádzaním taktovej dopravy. Tieto úpravy budú koordinované s pravidelnou autobusovou 
dopravou s cieľom zachovania prestupov. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12   Za: 12   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 5 
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK, o poskytnutie aktuálnych 
informácií v cestnom hospodárstve. 

Ing. Bartoš uviedol, že prebieha letná údržba (kosenie, frézovanie krajníc, opravy výtlkov, 
údržba odvodnenia). Aktuálne sú opravované najmä úseky zo zosuvmi (Hnilčík, Trsťany, 
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Malá Lodina, Herľany, Gelnica, Ždaňa, Rudňany) a v septembri bude SC KSK pokračovať 
v obciach Stará Voda, Prakovce, resp. opravovať mosty (napr. Nálepkovo). Riaditeľ SC KSK 
zároveň uviedol, že sa v stredisku SNV podarilo sprevádzkovať stroj na zrezávanie krajníc 
a takisto bola z KSK poskytnutá suma 500 tis. € na nákup radlice a nadstavby na posypový 
materiál, čo je veľmi pozitívne s ohľadom na technický stav strojného vybavenia SC KSK. 

Mgr. Grečková požiadala o informáciu o stave obmedzenia tranzitnej nákladnej dopravy 
na cestách II. a III. triedy. Ing. Bartoš uviedol, že predmetnú úlohu spracúva VÚD, a.s. Žilina 
a všetky samosprávne kraje už poskytli údaje a návrhy, ktoré budú spoločne s výsledkami 
minuloročného celoštátneho sčítania dopravy posúdené a predložené na MDVaRR SR.  

Ing. Olexa doplnil predrečníka s informáciou o konaní pracovného stretnutia v Bratislave 
na MDVaRR SR, kde bolo dohodnuté, že náklady spojené so zabezpečením zvislého 
dopravného značenia bude znášať NDS a nie samosprávne kraje. 

p. Rečka konštatoval, že jeden stroj na zrezávanie krajníc nepostačuje pre celý kraj 
a pochybuje, že sa dostane v dohľadnom čase do okresu Košice - okolie, pričom na 
niektorých cestách už sú krajnice aj 20 cm vysoké a vytvárajú prekážku nielen pri odtekaní 
vody, ale majú vplyv aj na bezpečnosť cestnej premávky. Zároveň sa opýtal na stav projektu 
Kéked - Trstené p. H. a harmonogram vodorovného značenia. Ing. Bartoš konštatoval, že 
projekt má v kompetencii odbor implementácie, no oprava zosuvu, ktorou bola podmienená 
realizácia projektu, je už zo strany SC KSK vykonaná. Vodorovné značenie má schválený 
harmonogram a podľa neho je značenie zabezpečované. Ing. Olexa doplnil, že táto 
problematika bola, s ohľadom na chýbajúce vodorovné dopravné značenie na mnohých 
cestách v okrese Košice - okolie, riešená aj na pravidelnom dispečingu.  

p. Rečka záverom odporučil posúdiť návrh, aby boli zdroje získané z predaja majetku 
KSK používané vo zvýšenej miere na údržbu a správu ciest. 

MVDr. Hrdlík požiadal o stanovisko SC KSK k riešeniu predstaničného priestoru 
v Michaľanoch, ktorý je v dezolátnom stave, najmä v kontexte s plánovanou revitalizáciou 
obce. Ing. Bartoš uviedol, že SC KSK bude tento stav riešiť s primárnym cieľom koordinácie 
spomínanej revitalizácie s plánmi opráv SC KSK. 

 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie a žiada Správu ciest KSK o predloženie 
Informácie „Harmonogram vodorovného dopravného značenia“.  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12   Za: 12   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 6 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK požiadala prítomných o návrhy na témy. Ing. Hužvík informoval o liste 
obce Nový Salaš, ktorý kritizuje prístup Správy ciest KSK k riešeniu problémov v uplynulých 
rokoch (od r. 2006). Poukazuje na dlhodobo neriešený stav (odvodnenie, orezanie porastov 
pri ceste a poškodenie povodňami) a dokladá to korešpondenciou so SC KSK. Správa ciest 
KSK k uvedenému listu zaujala stanovisko, v ktorom konštatuje vykonávanie zodpovedajúcej 
údržby a opravu odvodnenia i krytu vozovky v uplynulých rokoch vo významnom finančnom 
rozsahu. Zároveň uvádza, že i v tomto roku sú plánované práce na zlepšení odvodnenia 
i oprave asfaltového krytu vozovky v intraviláne obce Nový Salaš. Zároveň však upozorňuje 
na nelegálne vyústenia odpadových vôd rodinných domov do odvodnenia cesty, ktoré 
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zhoršujú súčasný stav. Aktivity ohľadom výrubu stromov sú smerované k vlastníkovi lesov, 
t.j. Štátne lesy, š. p. Banská Bystrica.  

Na základe uvedeného spracoval Odbor dopravy Úradu KSK stanovisko, v ktorom 
odporúča zlepšenie informovanosti a spolupráce SC KSK a starostov obcí KSK a spoluprácu 
s orgánmi štátnej správy pri výrube stromov i odstránení nelegálnych vyústení odpadových 
vôd a nelegálnych vjazdov na cestu III. triedy. Uvedené bude predmetom rokovania 
zastupiteľstva KSK. 

p. Rečka predložil zoznam najhorších úsekov ciest II. a III. triedy v okrese Košice - 
okolie, ktoré v mene mikroregiónov poskytuje SC KSK. Riaditeľ SC KSK uviedol, že tieto 
podnety budú posúdené a na najbližšom zasadnutí komisie k nim SC KSK zaujme stanovisko. 

p. Csuri sa informoval či bude oprava mosta medzi V. Kapušanmi a Kráľ. Chlmcom 
zrealizovaná už v septembri. Zároveň požiadal stanovisko k možnosti využitia realizátora 
opravy chodníkov v obci Oborín (aktuálne prebieha) aj na opravu odvodnenia cesty.  

Ing. Bartoš uviedol, že preverí stanovené termíny opravy mosta i možnosť realizácie 
opravy odvodnenia dodávateľsky a osobne poskytne informácie. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie a odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať 
spoločné stanovisko Úradu KSK a Správy ciest KSK.  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 12   Za: 12   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 7 
Záver zasadnutia 
 
Vyjadrenie: 

Mgr. Lea Grečková poďakovala prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrela zasadnutie 
Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Radovan Hužvík 

tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Lea Grečková 
predseda komisie 

 


